
Rada Miejska Lędziny  

Radni - Sesja  

Protokół nr XXXII/2020 

 

XXXII Sesja w dniu 6 sierpnia 2020  

Obrady rozpoczęto 6 sierpnia 2020 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:38 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

 

Obecni: 

1. Bogusław Dzierżak 

2. Maria Głos 

3. Hubert Handy 

4. Tadeusz Ingram 

5. Karol Kolny 

6. Tomasz Kostyra 

7. Łukasz Kuczek 

8. Bogusław Noras 

9. Elżbieta Ostrowska 

10. Szymon Simonicz 

11. Bogumiła Stolecka 

12. Edward Urbańczyk  

13. Paweł Wanot 

14. Anna Wysocka 

15. Sebastian Zimnal 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Lędziny na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 

r. o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2020, poz. 713) otworzyła obrady XXXII 

Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta, przywitała radnych VIII kadencji. 

Obecnych było 14 radnych. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Przewodnicząca stwierdziła prawomocność obrad. 

 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 

 

Wobec braku wniosków Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu obrad. 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Lędziny na rok szkolny 2020/2021. 



 

Wobec pytań Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia 

średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Lędziny na rok szkolny 2020/2021. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Lędziny na 

rok szkolny 2020/2021. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Łukasz 

Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk , Anna 

Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Wanot 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Kostyra 

NIEOBECNI (2) 

Bogumiła Stolecka, Sebastian Zimnal 

Przewodnicząca oznajmiła, że uchwała w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa    

w Gminie Lędziny na rok szkolny 2020/202 została podjęta. Uchwała otrzymała numer 

XXXII/195/20 i stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok. 

 

Wobec braku pytań przewodnicząca poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie miasta na 2020 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Łukasz 

Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk , Paweł 

Wanot, Anna Wysocka 

PRZECIW (1) 

Karol Kolny 

NIEOBECNI (2) 



Bogumiła Stolecka, Sebastian Zimnal 

 

Radna Bogumiła Stolecka dołączyła do obrad XXXII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta. 

 

Przewodnicząca oznajmiła, że uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok 

została podjęta. Uchwała otrzymała numer XXXII/193/20 i stanowi załącznik nr3 do 

protokołu. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 

Lędziny na lata 2020-2030. 

 

Radny Paweł Wanot uzasadnił swoja głosowanie podkreślając, że nie jest przeciwnikiem 

inwestycji w szkolnictwo jednak prosi o przygotowanie na następną sesję pod koniec sierpnia 

wszystkich za i przeciw tym inwestycją. 

 

Zastępca Burmistrza Anna Wiaderny omówiła wszystkie zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej. 

W załączniku Nr 1 "Wieloletnia Prognoza Finansowa na lata 2020-2026" zaktualizowano: 

1) dochody ogółem, w tym dochody bieżące i majątkowe, 

2) wydatki ogółem, w tym wydatki bieżące i majątkowe, 

3) dochody majątkowe na programy, projekty lub zadania finansowane z udziałem środków,  

4) wydatki bieżące na programy, projekty lub zadania finansowane z udziałem środków, 

5) wydatki majątkowe na programy, projekty lub zadania finansowane z udziałem środków,  

 

W załączniku Nr 2 stanowiącym wykaz przedsięwzięć do WPF ujęto następujące pozycje 

przedsięwzięć: 

1) Przebudowa ul. Grunwaldzkiej 

szacowana wartość inwestycji 2 610 000,00 zł, w tym: 

᠆ 1 310 000,00 zł - udział Gminy, 

᠆ 1 300 000,00 zł - dofinansowanie w ramach programu przebudowy dróg z Funduszy Dróg 

Samorządowych 

2) Przebudowa ul. Działkowców - 2 etap 

szacowana wartość inwestycji 410 000,00 zł, w tym: 

᠆ 210 000,00 zł - udział Gminy, 

᠆ 200 000,00 zł - dofinansowanie w ramach programu przebudowy dróg z Funduszy Dróg 

Samorządowych 

3) Termomodernizacja budynku komunalnego przy ul. Hołdunowskiej 11 

szacowana wartość inwestycji 1 100 000,00 zł, w tym: 

᠆ 100 000,00 - udział Gminy, 

᠆ 1 000 000,00 - dofinansowanie w ramach programu ograniczenia niskiej emisji GZM 

4) Rozbudowa Szkoły Podstawowej nr 2 w Lędzinach 

szacowana wartość inwestycji 3 001 000,00 zł, w tym: 



᠆ 1 440 812,00 zł - udział Gminy, 

᠆ 1 560 188,00 zł - dofinansowanie w ramach Funduszu Inwestycji Lokalnych 

5) Adaptacja pomieszczeń Szkoły Podstawowej nr 4 w Lędzinach na oddziały przedszkolne 

szacowana wartość inwestycji 500 000,00 zł, w tym: 

᠆ 500 000,00 - udział Gminy, 

6) Adaptacja budynku przy ul. Lipowej w Lędzinach na Żłobek Miejski 

szacowana wartość inwestycji 801 000,00 zł, w tym: 

᠆ 401 000,00 - udział Gminy, 

᠆ 400 000,00 - dofinansowanie w ramach programu Maluch + 

 

Zastępca Burmistrza podkreśliła, że są to propozycje. Jednak gmina jest zobligowana 

terminami i do 10 sierpnia 2020 r. trzeba złożyć kompletny wniosek w ramach Funduszu 

Dróg Samorządowych. Konieczna jest dokumentacja wpisana w plan finansowy. 

Projekt Maluch + jest programem rządowym z którego gmina już 2-krotnie korzystała. 

 

Radny Szymon Simonicz uzasadnił swoje głosowanie informując o możliwości złożenia 

wniosków jesienią podczas kolejnego naboru w konkursie dróg samorządowych, będzie też 

możliwość ustalenia które ulice zgłosić bez konieczności zaciągania nowych obligacji. 

 

Radny Tomasz Kostyra uzasadnił swoje głosowanie podkreślając konieczność zdobywania 

środków na inwestycje. Każda inwestycja sprawia, że miasta się rozwija. Radny Tomasz 

Kostyra zaznaczył, że jest za rozwojem i rozbudową miasta. 

 

Radny Łukasz Kuczek odniósł się do wypowiedz radnego Tomasza Kostyry i podkreślił, że 

obowiązuje kontynuacja władzy, już są zaciągnięte obligacje na kwotę 6 mln, spłata jest 

przewidziana w nowej kadencji, kolejne obligacje na kwotę 3 mln trzeba zaciągnąć w 

obecnym roku, a na wymienione inwestycje także trzeba zaciągnąć kolejne 3 mln zł.  

 

Radny Tomasz Kostyra odpowiedział, że gmina musi składać wnioski, aby realizować 

inwestycje. 

 

Radny Łukasz Kuczek podkreślił, że gmina posiada budynek w centrum miasta i może 

skorzystać ze sprzedaży, a nie zaciągnąć kolejne obligacje. 

 

Radna Elżbieta Ostrowska podkreśliła, że nie będzie głosowała dopóki nie będzie jawnej 

informacji finansowej Miasta. 

 

Zastępca Burmistrza zaznaczyła, że nie ma informacji czy będzie realizowany kolejny nabór 

w Funduszu Dróg Samorządowych. Przedstawione inwestycje nie są w całości pokrywane 

przez Gminę, zostało wskazane źródło czyli Fundusz Dróg Publicznych, Fundusz Lokalny, 

Metropolia, z których można środki pozyskać ok. 3,5 mln termin spłaty to rok 2027, oraz 

poprosiła o wskazanie inwestycji, które radni są w stanie poprzeć. 

 

Radny Tadeusz Ingram poinformował, że jeśli inwestycje są należy je realizować. 



 

Burmistrz Miasta wyjaśniła, że zostały przedstawione 6 propozycji, sesja została zwołana 

gdyż do Funduszu Dróg Samorządowych można złożyć wniosek do 10 sierpnia na realizację 

inwestycji remontów dróg gminnych. 

Burmistrz omówiła każdą inwestycję oraz przedstawiła źródło dofinansowania oraz zalety 

wykonania danego zadania, podkreślając jednocześnie, że jeśli nie będą pozyskiwane środki 

zewnętrzne gmina będzie się cofać. 

 

Radny Karol Kolny poprosił o przedstawienie zadań i omówienie wszystkich terminów. 

 

Naczelni Jacek Saternus omówił szczegółowo inwestycje oraz terminy . Poinformował 

również, że ul. Grunwaldzka będzie remontowana od ul. Gwarków do ul. Mickiewicza, 

jednak ul. Grunwaldzka boczna nie jest drogą publiczną i nie może zostać wyremontowana. 

 

Radny Łukasz kuczek złożył wniosek formalny o zaprzestanie decyzji i spotkanie w dniu 

jutrzejszym w celu omówienia WPF. 

 

Zastępca Burmistrza podkreśliła, że Sala Kinową została wyznaczona na Salę Sesyjną, a tą 

salę zajmuje MOK do godz. 13:00. 

Radna Anna Wysocka złożyła kontr wniosek w sprawie zaprzestania dyskusji i przejście do 

głosowania. 

 

Mecenas poinformował, że najpierw należy głosować wniosek formalny a później dopiero 

wniosek o przerwę w obradach Sesji. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie kontr wniosek 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnej Anny Wysockiej o zaprzestanie dyskusji i rozpoczęcie głosowania nad WPF.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz 

Kostyra, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Edward Urbańczyk , Anna Wysocka 

PRZECIW (2) 

Łukasz Kuczek, Paweł Wanot 

NIEOBECNI (1) 

Sebastian Zimnal 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 



Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Lędziny na 

lata 2020-2030. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka 

PRZECIW (5) 

Hubert Handy, Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk , Paweł Wanot, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Maria Głos, Szymon Simonicz 

NIEOBECNI (1) 

Sebastian Zimnal 

Przewodnicząca oznajmiła, że uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Miasta Lędziny na lata 2020-2030 została podjęta. Uchwała otrzymała numer 

XXXII/194/20 i stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

6. Zajęcie stanowiska w zakresie przejęcia przez Gminę Lędziny odcinka drogi ul. 

Zamoście w Lędzinach na odcinku od skrzyżowania z ul. Zakole do skrzyżowania z ul. 

Irysową. 

 

Starosta Powiatu Bieruńsko-Lędzińskiego Bernard Bednorz przedstawił stanowisko powiatu 

w sprawie przejęcia drogi ul. Zamoście. 

Starosta poinformował, że droga posiada uregulowany status prawny, wszystkie działki 

znajdujące się pod drogą są własnością powiatu, kompletną dokumentację remontową, 

brakuje tylko nadania statusu drogi publicznej gminnej i daje szansę do zgłoszenia do 

funduszu Dróg Samorządowych. 

Zarząd powiatu podjął uchwałę w sprawie pozytywnego zaopiniowania drogi do kategorii 

drogi gminnej, środki są zabezpieczone w budżecie na 2021 rok. 

Starosta Bernard Bednorz omówił wszystkie wymogi formalne dotyczące przejęcia i remontu 

drogi ul. Zamoście. 

 

Radna Anna Wysocka odczytała oświadczenie o następującej treści: ”Popieram przyjęcie 

budowy ul. Zamoście i tak jak powiedział radny Kostyra inwestycje w rozwój infrastruktury 

drogowej to najlepsze co może służyć rozwojowi miasta. Miasto powinno zrobić wszystko by 

mieszkańcom żyło się lepiej i wygodniej. Dodam wszystkim mieszkańcom. Tutaj mamy jasną 

sytuację, Powiat daje środki na tą drogę, wystarczy tylko ją przejąć. Nie będę się zachowywać 

jak przysłowiowy pies ogrodnika, jak ja nie mogę się doczekać ul. Reymonta czy ul. 

Spacerowej to inni też niech nie mają. Może Pan Starosta w przyszłości zaproponuje przejęcie 



przez Powiat ul. Reymonta albo ul. Spacerowej. No i my doczekamy się modernizacji tych 

dróg jak to zrobił w Bieruniu. Dziękuję”. 

 

Radny Hubert Handy podziękował radnym powiatowym za przekazanie kwoty na remont 

drogi ul. Zamoście i wyraził nadzieję na pozytywne głosowanie w sprawie przejęcia drogi 

przez gminę. 

 

Radny Paweł Wanot zapytał Starostę czy jeśli projekt nie otrzyma dofinansowania, czy gmina 

otrzyma wsparcie jak to jest zaplanowane w WPF? 

 

Starosta poinformował, że jeśli nie uda się otrzymać dofinansowania na rok 2021 jest 

zabezpieczony 1 mln zł. Droga będzie wyremontowana. 

 

Burmistrz Miasta odniosła się do informacji Starosty podkreślając, że własność gruntów nie 

jest uregulowana, a gwarancją jest podjęcie decyzji o dotacji dla gminy a nie zawarcie           

w WPF. WPF nie gwarantuje Gminie tych  pieniędzy, tylko dotacja to gwarantuje. 

Starosta odniósł się do słów Burmistrz Miasta  i podkreślił, że status drogi powiatowej jest 

uregulowany posiada 100% własności powiatu i nie ma tam ani jednej działki niewykupionej. 

 

Wobec braku pytań Przewodnicząca poddała pod głosowanie zajęcie stanowiska w zakresie 

przejęcia przez Gminę Lędziny odcinka drogi ul. Zamoście w Lędzinach na odcinku od 

skrzyżowania z ul. Zakole do skrzyżowania z ul. Irysową. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zajęcie stanowiska w zakresie przejęcia przez Gminę Lędziny odcinka drogi ul. Zamoście    

w Lędzinach na odcinku od skrzyżowania z ul. Zakole do skrzyżowania z ul. Irysową.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk , Paweł Wanot, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, 

Bogumiła Stolecka 

NIEOBECNI (1) 

Sebastian Zimnal 

 

7. Zajęcie stanowiska w zakresie przebudowy drogi powiatowej 5912S ul. Wygody         

w Lędzinach. 

 

Wobec braku pytań Przewodnicząca Poddała pod głosowanie zajęcie stanowiska w zakresie 

przebudowy drogi powiatowej 5912S ul. Wygody w Lędzinach. 



 

Głosowano w sprawie: 

Zajęcie stanowiska w zakresie przebudowy drogi powiatowej 5912S ul. Wygody                   

w Lędzinach. .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Hubert Handy, Tomasz Kostyra 

PRZECIW (3) 

Łukasz Kuczek, Szymon Simonicz, Paweł Wanot 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Bogusław Noras, Elżbieta 

Ostrowska, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk  

BRAK GŁOSU (1) 

Anna Wysocka 

NIEOBECNI (1) 

Sebastian Zimnal 

 

8. Informacje Burmistrza. 

 

Burmistrz Miasta podziękowała Staroście oraz radnym powiatowym za dotację na wykonanie 

oświetlenia na ul. Dzikowej w wysokości 57 tys. zł 

 

9. Zakończenie. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zakończyła o godzinie 15:38 obrady 

XXXII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta 

Szczegółowa dyskusja znajduje się pod linkiem: 

https://youtu.be/UsYdWkMwUS4 

 

Przewodnicząca  

Rady Miejska Lędziny  

       Maria Głos 

 

 

 

 

Przygotował(a): Aleksandra Michniak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

https://youtu.be/UsYdWkMwUS4

